國立政治大學英國語文學系 徵聘兼任教師

本系擬徵聘雙語計畫兼任助理教授級教師貳名,經遴選錄取者,聘期自 113 年 8月1日至114年7月31日止。雙語計畫執行時程為 113~114 學年。

壹、應徵資格:

- 一、擁有國內外英語文相關博士學位,國籍不拘
- 二、具備教授大學部基礎英語文課程、雙語教學及英語授課之能力
- 三、雙語教學研究或教學經驗者尤佳

貳、 申請文件:

- 一、公務人員履歷表(政大人事室->表格下載->教研人員->聘任->6-7-1.公務人員履歷表(簡式:兼任))
- 二、學位證書影本乙份,如有教師證書請附影本
- 三、大學部及研究所學歷成績單各乙份
- 四、推薦函二封(推薦日期在近二年內)
- 五、擬開設課程之授課綱要

應徵者請於 113 年 4 月 19 日 (五)前(以郵戳為憑)將申請文件

送達:

台北市 116 指南路二段 64 號國立政治大學英國語文學系遴選委員會收(雙語計畫兼任教師)

如需進一步資料,請電洽 29393091 轉分機 63912 王助教或 e-mail 至 <u>annywt@nccu.edu.tw</u>

或上網查詢 <u>http://english.nccu.edu.tw</u>。

Part-Time Teaching Position Available

Department of English, National Chengchi University

The Department of English at National Chengchi University in Taipei, Taiwan (R.O.C.) invites applications for two part-time teacher positions (Assistant Professor Level) for the EMI 2-year-project. The appointment is to begin on August 1, 2024. (The hiring period is from August 1, 2024 to July 31, 2025.)

Qualifications:

- 1. Ph.D. in English-related studies
- 2. Ability to teach basic undergraduate English, bilingual, or EMI courses
- 3. College bilingual/EMI teaching experience preferred, but not required

Application Documents:

- 1. Curriculum vitae (please download the form from NCCU Personnel Office website)
- 2. Photocopy of PhD diploma and proof of previous academic employment (if any)
- 3. Undergraduate and graduate transcripts
- 4. Two letters of recommendation written within the last two years
- 5. Samples of course syllabi
- 6. Photocopy of ID/passport, or R.O.C. Alien Residence Certificate

Application Deadline: All application materials must be post-marked no later than **April 19th**, **2024**. Application materials will not be returned after evaluation.

Mailing address:

Search Committee (Part time teaching position)

Department of English

National Chengchi University

NO.64, Sec.2, ZhiNan Rd., Wenshan District,

Taipei, Taiwan 116

R.O.C.

Email address: annywt@nccu.edu.tw [FOR THE ELECTRONIC COPY]